
Z{pisnica (.. I/2016 zo zasadnutia
obecn6ho zastupitel'stva vo Vel'kjch Kostol'anoch
konan6ho diz27. janudra 2016,o 18.00 hod.

Podet poslancov OZ:9
Podet pritomnych poslancov: 8

Rokovanie obecndho zastupitefstva otvoril a viedol Mgr. Gilbert Li5ka, starosta obce.
Konitatoval, Ze na rokovani obecn6ho zastupitelstva sa zridastnila nadpolovidn6 viid5ina
poslancov obecndho zastupitefstva a vyhl6sil rokovanie za uzn6Saniaschopnd.

Program rokovania:

1. Otvorenie rokovania a n6vrh programu
2. Kontrola overenia z6pisnice z predoSldho zasadnutia
3. Ndvrh na overovatefov z6pisnice zo zasadmtia
4. Volba n6vrhovej komisie na qfrok uznesenia
5. Stanovisko hlavnej kontrol6rky k rozpodtu obce na rok 2016
6. Schv6lenie rozpodtu obce na rok 20 16

7. Programorii rozpodet naro$ 2017 - 2018
8. Audit6rska spr6va ku konsolidovanej ridtovnej zdvierke 2014
9. PLin kontroinej dinnosti hlavnej kontrol6rky na L polrok 2016

10. Kirpa pozemku od srikromnych vlastnfkov do majetku obce, pozemok C, p.d. 158

11. I(ripa pozemku od srikromnych vlastnikov do majetku obce, pozemok E, p.d. 159/101
i2. N6vrh S\lP na rypilenie stromov na ul. Potodn6 z ddvodu distenia potoka
13. Uskladnenie naplaveninovej zeminy z distenia potoka
14. Prerokovanie Ziadosti Angeliky Hovorkovej o pren6j om priestorov v dome kultriry
I 5. Prerokovanie Ziadosti Moniky Stachovej o odpredaj pozemku vo vlastnictve obce
16. Diskusia
17. N6wh uznesenia

Rokovanie:

1.

OZ schval'uje n6vrh programu rokovania.

Za:8
Proti: 0
ZdrLalsa: 0

Podet poslancov pri hlasovani: 8

,,

Overovatelia zdpisnice z predchddzaj'lceho zasadnutia Jozef Orihel a Miroslav Maco
kon5tatovali, 2e zdpisnicabola napisan6 v sirlade s rokovanim.



J.
OZ schval'uje n6vrh na overovatefov z6pisnice zasadnfiia v zloLeni: Michal Podolan aIng.
Peter JeluS.

Za'.8
Proti: 0
ZdrLalsa:0
Podet poslancov pri hlasovanf: 8

4.

OZ schval'uje n6vrhovri komisiu na vyrok uznesenia v zloLeni: Miroslav Maco a Bc.
Tom65 Ondr65ik.

Za'.8
Proti: 0
ZdrZal sa: 0

Podet poslancov pri hlasovani: 8

OZ berie na vedomie stanovisko hlavnej konkol6rky k rozpodtu obce na rok 2016,

Za:8
Proti: 0
ZdrLal sa: 0

Podet poslancov pri hlasovani: 8

6.
OZ schval'uje rozpodet obce Vel'kd Kostofany narok20l6 nasledovne:
- prijmy 2926748Etx
- rr,_idavky 2 926 748 Ew

N6vrh rozpodtu poslanci posridili na pracovnej porade df,a 20.1.2016 a v5etky ich vmesend
n6vrhy a pripomienky boli zapracovanl. Na pracovnej porade poslanci prerozdelili finandn6
prostried$ pre jednotlivd organizhcte, klor6 sa uchbdzali o dot6cie. Oproti minuldmu roku
sri dot6cie pre organizhcie nal".i5en6. Na pracovnej porade poslanci poZadovali shetnutie so
zdstupcom spolodnosti, ktor6 sa zaobert dod6vkou kuchynsklich zariadeni, nakol'ko niektori
poslanci na pracovnej porade nesrihlasili s rekon5trukciou kuchyne. Na zasadnutie OZ bol
pozvany zhstupca spolodnosti, ktory odpovedal na otlzky poslancov. Poslanec Miroslav
Maco sa pytal, di je navrhovand zariadenre pre novri kuchyiu potrebnd, nakofko sa v nej uZ
dasto nevari a di ju budti vediet' obsluhovat' aj ind osoby. Podobnri otdzkl poIoLII aj
poslanec Michal Podolan, bi sti v5etky zariadenia nevyhnutd, kedZe pri niektorych akcidch
je sftava zabezpe(ovanh prostrednictvom cateringu. Podfa nr2oru z6stupcu starostu Pavla
Hamb6ika kuchyia musi s1fZit' aj na varenie a nielen na zohrievanie jed61. Mala by byt'
funkdn6 ako pre dvadsat', tak aj pre dvesto 1'udi. Starosta obce sa vyjadril, Ze kuchyfra m6
uL viac ako tridsat' rokov a je potrebnd.v nej zrekon5truovat' vietky siete, rozvod vody,
plynu, elektriny, kanalizhcie. Pokial' OcU bude kuchyiu prenajimat' pre obdanov na r6zne
akcie, je potrebnd ju zrekon5tru ovat a vybavit' novymi zariadeniarni (chladnidky,
konvektomat, sporiik, smaZenka, umyvadka, nerezovd police, skrinky, stoly - v5etko za cca



23 000 Eur). Poslanec Jozef Orihel sa pytal, kedZe sa bude pouZivat' kuchyila viac na
catering ako na varenie, di je tam nawhnutd dostatdn6 mnoZstvo n6dob.
K rekonStrukcii kuchyne neboli zo shany poslancov vznesend uL liadne ind nesrihlasn6
pripomienky a tak n6vrh na jej rekon5trukciu a r,ybavenie novfmi zariadeniami bol
ponechany v p6vodnom zneni podla spracovandho projektu v n6whu rozpodtu obce.

Od obdanov obce neboli vznesen6 Ziadne pisomnd ani fstne pripomienky k n6vrhu rozpodtu
na rok 2016.

Za:8
Proti: 0

Zdrial sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

1

OZ berie na vedomie programovj rozpodet na rcLq 2017 - 2018

Za'. I
Proti: 0
ZdrLal sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

8.

OZ berie na vedomie sprill'u nez6visl6ho auditora z auditu konsolidovanej ridtormej
zhvierky k 3 1. decembru 2014.

Za'.8
Proti: 0

ZdrLal sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

9.

OZ berie na vedomie pliin kontrolnej dinnosti hlavnej kontrol6rky na I. polrok 20i6

Za:8
Proti: 0
Zdrial sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

10.
OZ schval'uje kripu pozemku parc. registra "C" d. 158 z6fuady o vymere 58 m2, k. ri. Ve1'k6
Kostol'any, od vlastnikov vedenych na LV d. 3057, por. d. 2 - Kolorosov6 Ol'ga, r.
Magulov6, bytom Sportov| 67014, Ve1k6 Kostol'any v podiele 112 a por. d. 3 - Sutovskf
Duian, by.tom Sportov6 67115,Yefkd, Kostolany v podiele 112 za cenu3.-€l m2. Ddvodom
kripy je vysporiadanie pozemku pod miestnou komunikdciou na ul. Sportov6, Velkd
Kostoliany. V5etky n5klady spojend s kripou pozemku zn65a kupujrici.



Za'.8
Proti: 0
ZdrLalsa: 0

Podet poslancov pri hlasovani: 8

11.

OZ schval'uje kipu pozemku, parcela registra "E" d. 159/101 orn6 pdda o qlmere 414 fiA,
vedend na LV d. 2038 v k. ri. Zrfl<ostol'any od vlastnika Stefdnia Gulovd, r. GalovS,
Nitrianska cesta 36, Nov6 Z6mky v podiele ll1, tj. v celosti za kripnu cenu 3.- € za I m2.
D6vodom kripy je lysporiadanie pozemku pod miestnou kornunikdciou na ul. L. Strira,
Vel'k6 Kostol'any. V5etky nakiady spojend s kripou pozemku zn65a kupujrici.

Za'.8
Proti: 0
Zdri,al sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

12.
OZ schval'uje na n6vrh Siovensk6ho vodohospoddrskeho podniku (SVP), 5.p., od5tepny
z6vod Pie5t'any rypilenie 38 ks stromov na ui. Potodn6 z d6vodu manipul6cie techniky pri
disteni potoka Chtelnidka.

Pri prehliadke a oznalovani sffomov na vypilenie boli pritomni pracovnici SVP, V6clav
Hesko a dlenovia komisie stavebnej a ZP Miroslav Maco a Ing. Marian Supa. Ndmietku
proti vypileniu stromov podal ristne dira 20. janudra 2016 Franti5ek Gu5tafik, bytom
Potodn6 8, Vel'kd Kostofany.

Za'.8
Proti: 0
ZdrLal sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

13.
OZ schval'uje uskladnenie naplaveninovej zeminy z distenia potoka Chtelnidka na pozemku
vo vlastnictve obce, p.d. 1534/3 (plocha za zbemym dvorom, svah nad cestou) bezodplatne
pre Slovensky vodohospodrirsky podnik, 5.p., odltepqf z6vod Pie5t'any.

Za:8
Proti: 0

ZdrLal sa'. 0
Podet posiancov pri hlasovani: 8

14.
Starosta obce informovai poslancov o vyrokoch niektorlfch fudi na socidlnej sieti na t6mu
jumpingu. Starosta rysvetlil, Le zmluya je pripraven6 na podpis, av5ak podta uznesenia d.

7/2015 zo df,a 18. novembra 2015, schv61i1o OZ zmluvrs na pren6jom s Angelikou
Hovorkovou iba do 31. decembra 2075. ZmI,xl starosta nem6Ze podpisat' v rozpore s

uznesenim. K t6me sa r.yjadril poslanec Tom65 Ondr55ik, ktory povedal, Ze o schv6leni



Ziadosti v novembri 20 15 informoval Angeliku Hovorkovri zaslanim sprdvy, v ktorej
uviedol, Ze pren6jom na cvidenie je schvdleny do konca roka 2015. Taktiel, pracovnidka
obecndho fradu v roku 2015 informovala Angeliku Hovorkovri o schv6leni jej Ziadosti a
vynala ju na podpisanie zmluvy. V decembri 2015 Angelika Hovorkov6 pri5la na obecnj
rirad a q,'jadrila sa, Ze zmluvu nepodpi5e, pretoZe do konca roka 2015 z ddvodu bliZiacich sa
sviatkov a obsadenosti domu kultriry na vianodn6 akcie sa cvidit' jumping nebude. O
podpisanie zmluvy sa zaulimala aLv janudri 2016, kedy zmhxa tL. nebola v platnosti.
Na zasadnuti OZ v novembri 2015, sa dlenovia ekonomickej komisie vyjadrili, Ze pren6jom
za 5 Eur na hodinu schvdlili do konca roka 2015 a od janudra 2076 pripravia novy cennik
pren6jmu a schv6lia aj novri cenu pre cvidenie jumpingu. Z tohto ddvodu bol pren6jom
schv6leny obecnym zastupitel'stvom len do konca roka 2015. Starosta nemohol podpisaf
zmluvu na rok 2016 bez srihlasu poslancov zastupitel'stva. Predsednidka ekonomickej
komisie Lucia Duranov6 sa vy'jadrila, Le nov! cennik komisia e5te nezostavila a nie je
jednoduchd ho vypracovat', treba na to viac dasu. Podfa poslancov OZ sa mala Angelika
Hovorkov6 zaqimaf o svoju Ziadost' a mala prisf na zasadnutie OZ, aby odprezentovala
svoju Ziadost' a zirner dinnosti.

OZ schval'uje Liados( Angeliky Hovorkovej, P. Jilemnick6ho 746134, Ve1'k6 Kostofany, o
poskytnutie priestorov domu kultury - velk6 s6la za rldelom vjudby jumpingu v dfioch PO,
UT, PIA v dase od 19.00 do 20.00 v z6vislosti od obsadenosti priestorov. Cena zapretdjom
je 5 Eur za jedut hodinu. Doba pren6jmu priestorov na dobu urditri do 31. decembra 2016.
Podmienkou podpisania zmlury je doloZenie novej Ziadosti na rok 2016 do konca februdra
20r6.

Za'.7
Proti: 0
ZdrLal sa: 1 (Deket)

Podet poslancov pri hlasovani: 8

15.
Dira 27. novembra 2015 komisia stavebn6, bfiovd a ZP opZitovne prerokovala iiadosf
Moniky Ondrejidkovej, rod. Stachovej o odkrlpenie pozemku, dast' parcely d.92/2 v k.i.
Z|kostotany, na ul. Z6kostoisk6 vo Velkfch Kostofanoch. Komisia si na rokovanie pozvala
maniela Tom63a Ondrejidku, ktory predloZil geometricky pliin pozemku, ktori Ziada
odkripit' od obce. N6vrh komisie na rokovanie OZ: Obec odpred6 dast' pozemku mimo
plochy, na ktorej je umiestnen6 studia s rezervou na pristup zo viettrr-ich stran. Tom63
Ondrejidka d6 vyhotovit' novy geometricky p16n, klor6ho cenu si rozdelia obe strany
rovnako. Pre jednoduchost' Tom65 Ondrejidka zaplati geometricky p16n v celej vy5ke
a podiel obce bude odpoditany z ceny pozemku.

OZ schval'uje n6vrh komisie a iiada dolollt geometrickf pl6n na zhklade, ktor6ho bude
moZnd schv61it' Ziadost'podlia aktudlneho GP.

Za: I
Proti: 0
ZdrLaI sa'. 0

Podet poslancov pri hlasovani: 8



16.

Diskusia

v6clav Hesko, konatel' Katelstav, s.r.o.: Spytal sa, kam ulozit' drevo z popilenjch stxomov z
ulice Potodn6.

Miroslav Maco, poslanec: Navrhol, aby si ho zobrali obdania.

Bc. Tomds ondr63ik, poslanec: Srihlasil s n6zorom, aby bolo drevo ponriknutd obdanom.

Jozef orihel, poslanec: Navrhol, aby boi spracov any zoznam Liadatelov o drevo.

Andrej Budko: Upozornii na skutodnost, kto bude zodpovedn! za distenie ciest pri rn_ivoze
zeminy na zbernf dvor.

Ing. Peter Jelu5, poslanec: KaLdy prepravca je povinn;i zo z|kona komunik6ciu odistif pri
jej znedisteni. Pokial'by prepravca neodistil znedistenf komunik6ciu, musi sa obec postaraf
o jej distenie.

ing. Gabriela H6jekov5, ekon6mka ocU: spytala sa hlavnej kontrol6rky na zridtovanie
finandnych prostriedkov za organizdcie za rok 20L5. Je to kv6li ridtovnej z1vierke 2015.
Navrhla aktuallzovat' VZN o poskytovani dot6cii, aby organiz6cie poiali vyridtovanie
dandho roka sk6r.

Mgr. Eva Ferandikov6, hlavnri kontrol6rka: zilpisnice z kontroly predlozi do najsk6r a v
r,6mci aktualizdcie vZN o poskyrovani dot6cii navrhuje, aby aotatie poskltnut6 na projekty
boli zridtovand do 30 dni.

17.
OZ schval'uje n6vrh uznesenia.

Za:8
Proti: 0
ZdrLal sa'. 0
Podet poslancov pri hlasovani: 8

Overovatelia z6pisnice: ing. peter JeluS

Michal Podolan


